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Inspreken: Regiovervoer                                                                        Aalsmeer   donderdag 25 april  2024    
 
 
 
Gedeelte uit de notulen van 10 oktober 2023 Wijkoverleg Hornmeer. 
Burgemeester G.E. Oude Kotte was op deze avond als gast en spreker aanwezig. 
 
Het openbaar vervoer wordt als slecht ervaren en helaas is de invloed van de gemeente hierop beperkt.  
Er zijn vele partijen bij betrokken: de vervoerder, de provincie en helaas in beperkte mate de gemeente.  
De betrokken wethouder zet zich er wel degelijk voor in, maar het is ingewikkeld en er zijn geen gemakkelijke 
oplossingen 
Aldus Burgemeester G.E. Oude Kotte, als reactie op vragen uit de zaal tijdens Wijkoverleg Hornmeer. 
 
 
Wijkoverleg Hornmeer is begin 2024  helaas gestopt.  
Wellicht  zal het aankomende gesprek op 13 mei met wethouder Kikkert en mijn persoon, een eerste stap  
kunnen zijn naar een mogelijk nieuw te vormen bestuur. Uiteraard zijn het de bewoners zelf, die aan zet zijn. 
 
 
In deze tussenperiode weten veel bewoners, die met prangende vragen zitten, Platform Bewoners Waterfront te 
vinden, als voorlopig alternatief.  
 
   
Van een inwoonster uit de Hornmeer,  ontvingen wij het volgende bericht:  ingezonden 19 april 2024 
 
Busverbinding Aalsmeer – Schiphol 
Vele klachten zijn er over de slechte bereikbaarheid vanuit Aalsmeer naar de luchthaven Schiphol. 
Ondanks het feit, dat een groot aantal bewoners uit Aalsmeer dagelijks naar hun werk richting Schiphol moeten, 
heeft de Gemeente ervoor gekozen om de rechtstreekse busverbinding naar Schiphol op te heffen, hetgeen vele 
bezwaren opgeleverd heeft. 
 
De passagiers moeten altijd overstappen: t.w. bij bushalte Beukenhorst of knooppunt Zuid of station Hoofddorp. 
En dit voor een tamelijke kort af te leggen afstand. 
 
Ook zijn bushaltes in het dorp en directe omgeving opgeheven. Men is gedwongen lopend of met de fiets naar het 
nieuwe aangelegde busstation buiten het dorp  te gaan. Voor ouderen mensen en mensen met veel bagage is dat 
een probleem. 
 
De gemeente Aalsmeer heeft de plicht om goed voor haar burgers te zorgen: In bovengenoemde situatie is hier 
geen sprake van: Integendeel. 
 
Verzoek: 
Mijn dringend verzoek aan u is, om de directe busverbinding met Schiphol te herstellen, hetgeen in het belang is 
van vele bewoners in Aalsmeer. 
 
Met vriendelijke groet,   
Inwoonster uit de Hornmeer. 
 
 
 
Deze bovenstaande oproep staat niet op zich.  
Ook op 18 oktober 2023 is deze wens vanuit de bewoners neergelegd bij burgemeester G.E. Oude Kotte. 
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